
Protokół Nr IX/07
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 27 kwietnia 2007 roku

Otwarcia  IX  sesji  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  dokonał  Przewodniczący 

Rady  Pan  Kazimierz  Ryszewski  o  godzinie  1200 w  Karlińskim  Ośrodku 

Kultury. Powitał  zebranych radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności 

załączono do protokołu).

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  w obradach  bierze  udział  13  radnych, 

co  umożliwia  podejmowanie  prawomocnych  uchwał.  Poinformował,  że 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Tomasz  Rusiecki  jest  nieobecny 

z powodu wyjazdu służbowego, a Pani Grażyna Kogut utraciła mandat radnego 

z powodu nawiązania stosunku pracy w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie na 

stanowisku inspektora ds. ogólnoorganizacyjnych i osobowych.

Ad. 1b 

Pan  Kazimierz  Ryszewski  stwierdził,  że  radni  otrzymali  porządek  obrad 

dzisiejszej sesji i zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych 

punktów: 

- Wręczenie ,,Złotej Odznaki Honorowej – Gryfa Zachodniopomorskiego”,

- Sprawozdanie z realizacji gminnego planu gospodarki odpadami   w Gminie 

Karlino, 

- Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Karlino,

- Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino,



- Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  budżetu 

gminy Karlino na 2007 rok,

Zmiany  do  porządku  obrad  zostały  przyjęte  w  wyniku  jednomyślnego 

głosowania.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  porządek  obrad  wraz 

z  przyjętymi  zmianami,  który  został  przyjęty  przez  radnych  w  wyniku 

jawnego i jednomyślnego głosowania.

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej.

2. Wręczenie ,,Złotej Odznaki Honorowej – Gryfa Zachodniopomorskiego”.
3. Sprawozdanie  Burmistrza Miasta i  Gminy Karlino o pracy w okresie 

międzysesyjnym.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Wolne wnioski i informacje.
6. Powitanie  nowych  i  podziękowanie  ustępującym  przewodniczącym 

jednostek pomocniczych.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  sprawozdania  z  wykonania 

budżetu za 2006 rok i  udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta 
i Gminy Karlino.

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Burmistrza Miasta 
i  Gminy  w  Karlinie  z  wykonania  planu  przychodów  i  wydatków 
Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej za 2006 
rok. 

9. Przedstawienie  Radzie  Miejskiej  w  Karlinie  sprawozdania  rocznego 
z  wykonania  planu  finansowego  za  2006  rok  Instytucji  Kultury  – 
Karliński Ośrodek Kultury w Karlinie.

10. Sprawozdanie  z  realizacji  gminnego  planu  gospodarki  odpadami 
w Gminie Karlino

11.Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok, 
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b) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  ,,Programu  pomocy 
horyzontalnej  na  rozwój  małych  i  średnich  przedsiębiorstw  na 
terenie gminy Karlino”,

c) zmian  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki 
Wodnej na rok 2007,

d) nabycia  nieruchomości  położonej  na  terenie  miasta  Karlino  – 
obr. 004,

e) zbycia  nieruchomości  niezabudowanych  położonych  na  terenie 
gminy Karlino – obręb Daszewo,

f) ustalenia regulaminu targowisk, 
g) ustalenia  liczby  punktów  sprzedaży  napojów  alkoholowych  oraz 

zasad  usytuowania  na  terenie  Gminy  Karlino  miejsc  sprzedaży 
i podawania napojów alkoholowych,

h) wygaśnięcia mandatu radnego,
i) zmiany składu osobowego komisji Rady Miejskiej,
j) uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej,
k) wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej,
l) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w obr. Daszewo i 003 Karlino, 
ł)  zmiany  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 

studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego gminy Karlino,

m) przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino,

n)  zmiany uchwały  w sprawie  uchwalenia  budżetu gminy Karlino  na 
2007 rok.

12.Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania i wnioski.
13.Zakończenie IX sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Ad. 1c

Przewodniczący Rady Pan Ryszewski stwierdził, że protokół z VIII sesji Rady 

Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do wniesienia? 
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Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  Przewodniczący  zaproponował  przyjęcie  go 

w drodze jawnego głosowania.

Protokół Nr VIII/07 z VIII sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 30 marca 

2007 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.

Ad. 2

Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino powiedziała, że 

Złota  Odznaka Honorowa -  Gryfa  Zachodniopomorskiego osobom fizycznym, 

jednostkom  samorządu  terytorialnego,  organizacjom  pozarządowym  oraz 

jednostkom  organizacyjnym  nie  mającym  osobowości  prawnej,  które 

całokształtem działalności zawodowej, społecznej i publicznej przyczyniły się do 

gospodarczego, kulturowego i społecznego rozwoju Pomorza Zachodniego. Na 

wnioski  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Karlino  oraz  Przewodniczącego  rady 

Miejskiej  w  Karlinie  Złote  Odznaki  Honorowe  Gryfa  Zachodniopomorskiego 

zostały nadane 12 osobom z Gminy Karlino i są to: 

- Stanisław Matysek
- Urszula Kamińska – Chmielecka
- Ryszard Wapniarski
- Józef Krzaczek
- Tadeusz Biernacki
- Kazimierz Wójcik
- Stanisław Deryło
- Stefan Perkowski
- Bogdan Perkowski
- Jan Machnicki
- Eryka Kamińska
- Waldemar Miśko

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił  treść  pisma informującego,  że  Pan Waldemar Miśko w Konkursie 
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,,Europejczyk Roku 2006” otrzymał dyplom honorowy w kategorii ,,Gospodarz 

Gminy, Miasta, Regionu”.

Pan  Marek  Hok  członek  Zarządu  Województwa  Zachodniopomorskiego 

powiedział,  że  wysłuchał  wizytówek  na  temat  każdego  z  wyróżnionych 

i  podkreślił,  że gwarancją sukcesu Gminy i jej  społeczności są ludzie i to oni 

przyczyniają  się  do  jej  rozwoju.  Pogratulował  Panu  Miśko  wyróżnienia 

w Konkursie ,,Europejczyk Roku 2006” i życzył dalszych sukcesów.

Następnie Pan Marek Hok wraz z Przewodniczącym Rady Panem Ryszewskim 

wręczyli Złote Odznaki Honorowe - Gryfa Zachodniopomorskiego.       

Ad. 3

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawił 

sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 30 marca 

do dnia 26 kwietnia 2007 roku  (informacja załączona do protokołu). Dodał, że 

odbyło się spotkanie z przedstawicielami niemieckiej Gminy Wolgast na temat 

wspólnego  pozyskiwania  środków  unijnych.  Zachęcał  mieszkańców  do 

zapoznawania się i wnoszenia uwag do planowanej rewitalizacji  i  obwodnicy 

miasta.  Z  uwagi  na  wiele  pytań  dotyczących  terenu  po  dawnym  tartaku 

w Karlinie przy ulicy Koszalińskiej poinformował zebranych, że właściciel tego 

terenu ogłosił licytację na zbycie tego gruntu i za kwotę 750.000zł nabywcą stał 

się  przedsiębiorca  z  Kołobrzegu.  Ma tam powstać  market,  ale  nie  na  całym 

terenie.  Gmina  byłaby  zainteresowana  nabyciem  tego  terenu  pod  wysoką 

zabudowę w ramach Karlińskiego TBS. Otrzymaliśmy ofertę 300.000zł, jednak 

jest  ona zbyt  wysoka.  Nasza propozycja  to  150.000zł  i  czekamy na  decyzje 

właściciela. Drużyna samorządowców z Karlina po raz pierwszy zajęła I miejsce 

w  Powiatowym  Turnieju  Piłki  Siatkowej.  Rozpoczęła  się  już  inwestycja 

w Pobłociu  Wielkim –  budowa turbin  wiatrowych,  już  przewieziona  została 

część elementów, należy spodziewać się, że prace montażowe już niedługo się 
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rozpoczną.  Kolejny  temat,  to  zadanie  do  wykonania,  a  dokładniej  problem 

z  lokalami  dla  mieszkańców  budynku  przy  ulicy  Kołobrzeskiej  13,  jest  to 

budynek  należący  do  kompleksu  nieruchomości  po  dawnym  ,,Bacutilu”, 

a  obecnym  właścicielem  jest  Spółka  ,,Struga”  S.A.  Po  przeprowadzonych 

rozmowach  właściciele  Spółki  zadeklarowali  chęć  przekazania  środków  na 

remont budynków komunalnych, aby to tych lokali zostali przeniesieni właśnie 

mieszkańcy tej nieruchomości.      

Ad. 4

Pan  Albin  Kryger  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony 

Środowiska  i  Bezpieczeństwa Rady  Miejskiej  w  Karlinie  poinformował 

obecnych,  że  wraz  z  Komendantem  Straży  Miejskiej  Panem  Jerzym 

Orzechowskim w trakcie objazdu po terenie gminy odwiedził  między innymi 

miejscowość Karścino i podkreślił, że widać ogromną różnicę w porządku na tej 

wsi,  co z  pewnością  jest  zasługą nowego Sołtysa  – Przewodniczącego Rady 

Sołeckiej  Pana  Mirosława  Łuciw.  Następnie  stwierdził,  że  obecnie  jest  to 

najbardziej  uporządkowana  wieś  w  Gminie  Karlino  i  dodał,  że  należałoby 

życzyć sobie, aby jak największa ilość miejscowości wyglądała podobnie.  

Ad. 5

Pan  Władysław  Łobaczewski  Prezes  Zakładu  Składowania 

i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach pogratulował wyróżnionym 

i  powiedział,  że  w  odpowiednim  punkcie  porządku  obrad,  czyli  przy 

sprawozdaniu  z  realizacji  gminnego  planu  gospodarki  odpadami  w  Gminie 

Karlino chciałby zabrać głos.

Pani  Eliza  Węgłowska  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie powiedziała, że 
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w  najbliższy  poniedziałek  kończy  pracę  w  Urzędzie  i  w  związku  z  tym 

chciałaby  podziękować  radnym  Rady  Miejskiej  w  Karlinie,  sołtysom 

i  przewodniczącym  Zarządów  Osiedli  oraz  wszystkimi  osobami  z  którymi 

współpracowała  za  wspólne  działania  i  na  ręce  Przewodniczącego  Rady 

wręczyła wiązankę kwiatów.

Pan  Stefan  Czarnecki  mieszkaniec  Karlina  zwrócił  się  do  Burmistrza 

dziękując  za  uporządkowanie  instalacji  melioracyjnej  na  łąkach  za  ulicami 

Bolesława Chrobrego i Moniuszki, ale należałoby się  zainteresować, co w tych 

rowach płynie, są tam jakieś chemiczne nieczystości. 

Pan Robert Madejski Radny Rady Powiatu Białogardzkiego poinformował 

obecnych, że planowane są raz w miesiącu spotkania z mieszkańcami radnych 

Rady  Powiatu  Białogardzkiego,  spotkania  będą  się  odbywały  w  Karlinie, 

a  o  dokładnym  terminie  tych  spotkań  informacja  zostanie  przekazana  na 

następnej sesji.

Ad. 6

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  poinformował 

obecnych, że dobiegły końca zebrania wyborcze w jednostkach pomocniczych 

i  w  dniu  dzisiejszym  należy  powitać  nowo  wybranych  oraz  ustępujących 

przewodniczących tych jednostek (imienne wykazy załączono do protokołu). 

Następnie wraz z Przewodniczącym Rady wręczył teczki na dokumenty nowo 

wybranym  przewodniczącym  jednostek  pomocniczych  oraz  kwiaty 

i podziękowania ustępującym.          

Pan Waldemar Miśko Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  powiedział,  że 

w dniu dzisiejszym należy pożegnać Panią Beatę Pawlik Zastępcę Burmistrza 
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Miasta i Gminy Karlino oraz Elizę Węgłowską Kierownika Referatu Rolnictwa 

i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie i obu 

paniom  bardzo  serdecznie  nie  tylko  w  swoim  imieniu  podziękował  za 

współpracę.. Podkreślił, że była współpraca bliska, układała się bardzo dobrze. 

Obie  Panie  znalazły  sobie nowe miejsca pracy,  ale  z Gminy Karlino się  nie 

wyprowadzają. Współpraca układała się pomyślnie zwłaszcza z Panią Pawlik, 

która wspierała go w realizacji wielu działań na rzecz tej Gminy. Przypomniał, 

że za jego namową Pani Beata Pawlik zgodziła się przyjąć stanowisko, które 

proponowane  jej  zostało,  ponieważ  pełniąc  obowiązki  Dyrektora  Szkoły 

Podstawowej w Karlinie dała się poznać jako świetny organizator, przygotowała 

wiele  wniosków  i  pozyskała  wiele  środków  unijnych.  Dziękując  za 

dotychczasową  współpracę  dodał,  że  nadal  zamierza  korzystać  z  jej  wiedzy 

i umiejętności szczególnie w działaniach na rzecz dzieci. Obu Paniom życzył 

sukcesów w dalszej pracy zawodowej oraz życiu osobistym.

Następnie wraz z Przewodniczącym Rady wręczył kwiaty i podziękowania. 

Pani  Beata  Pawlik  Zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Karlino 

podziękowała  za  współpracę  zwłaszcza  Burmistrzowi,  ale  również  radnym, 

pracownikom  Urzędu  i  wielu  innym  osobom  z  którymi  zdarzyło  się  jej 

współpracować  w  okresie  jej  pracy  na  stanowisku  Zastępcy  Burmistrza. 

Podkreśliła,  że  chciała  się  podjąć  tego  zadania,  widziała  się  w  tej  roli, 

a zatrudnienie w Urzędzie dało jej wiele satysfakcji, wiele się nauczyła, co na 

pewno przyda jej się w dalszym życiu nie tylko zawodowym, ale i prywatnym. 

Bardzo serdecznie podziękowała radnym obecnej kadencji oraz poprzedniej za 

współpracę  i  życzyła  im,  aby  wybór  do  Rady,  to  była  służba  na  rzecz 

mieszkańców  tego  miasta  i  gminy.   Podziękowała  kierownikom  jednostek 

organizacyjnych  i  stwierdziła,  że  na  pewno  odetchną  dyrektorzy  szkół, 

ponieważ rzeczywiście  oświata  jest  jej  ,,konikiem”,  sołtysom i  pracownikom 

Urzędu, którzy przez pierwsze tygodnie kierowali nią jak dzieckiem w pracy. 

Podkreśliła, że jeśli będzie mogła się przydać, służy radą i pomocą. Dodała, że 
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jednak nie wszystko było tak jak sobie zaplanowała, współpraca z Burmistrzem 

nie  układała  się  tak  jak  by  sobie  tego  życzyła.  Zdarzały  się  konflikty, 

samodzielnie ni mogła podjąć żadnej istotnej decyzji, a według niej praca to jest 

współpraca, a rządzenie to jest zarządzanie. I parafrazując słowa Ojca Świętego 

stwierdziła ,,żal odchodzić”.     

Ad. 7

Pani  Krystyna  Granat  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawiła 

sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy  Karlino  i  z  wykonania 

planu finansowego zadań z zakresu administracji  rządowej zleconych gminie 

oraz  innych  zadań  zleconych  gminie  ustawami  za  2006  rok.  Dodała,  że 

Regionalna Izba Obrachunkowa Uchwałą Nr LXIII/167/Z/2007 wydała opinię 

pozytywną  do  sprawozdania  oraz  Uchwałą  Nr  LXIII/168/Z/2007  opinię 

pozytywną  do  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z wykonania budżetu za 2006 rok.

Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  rozpatrzenia  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  za  2006  rok 

i udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Karlino.

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  10  radnych,  1  radny  był  przeciwny, 

2 wstrzymało się od głosu. Uchwała Nr IX/62/07 została podjęta większością 

głosów.

Przewodniczący  Rady  Pan  Kazimierz  Ryszewski  wraz  z  Przewodniczącą 

Komisji Budżetu, Zdrowia, Kultury i Oświaty Panią Bogumiłą Hałasa  na 

ręce  Pana  Waldemara  Miśko  oraz  Pani  Krystyny  Granat  Skarbnika  Miasta 

i  Gminy  wręczyli  wiązanki  kwiatów  z  życzeniami  dalszych  sukcesów 

i powodzenia  w pracy i życiu osobistym. 
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Burmistrz Miasta i Gminy Karlino Pan Waldemar Miśko  podziękował za 

udzielone absolutorium, powiedział,  że do momentu do kiedy jest możliwość 

spłaty zobowiązań nie należy obawiać się podejmowania decyzji  o kolejnych 

inwestycjach,  aby  Gmina  nadal  się  rozwijała.  Podziękował  radnym  za 

dotychczasową współpracę,  podkreślił,  że  tylko  w sytuacji  kiedy  będzie  ona 

dobra można osiągnąć coś dobrego dla Gminy. Podkreślił, że ważne są również 

działania  organów  pomocniczych.  Podkreślił,  że  to,  iż  w  Gminie  wszystko 

przebiega prawidłowo,  podejmowane są decyzje  i  realizowane różne zadania 

również  dzięki  pracownikom  Urzędu,  prezesom  spółek  komunalnych, 

kierownikom  zakładów  budżetowych,  dyrektorom  szkół,  sołtysom 

i przewodniczącym Zarządów Osiedli. 

Ad. 8

Pani  Krystyna  Granat  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Karlino  omówiła 

wykonanie przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Karlinie w 2006 roku.

Pani Bogumiła Hałasa Radna Rady Miejskiej  przedstawiła projekt uchwały 

w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  w  Karlinie 

z  wykonania  planu  przychodów  i  wydatków  Gminnego  Funduszu  Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej za 2006 rok.

Uchwała  IX/63/07  została  podjęta  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego 

głosowania.

Ad. 9

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i  Gminy Karlino  powiedziała,  że 

radni  otrzymali  w  materiałach,  gdyż  jest  taki  obowiązek  zarządzenie  wraz 

z załącznikami Nr 13/07 Burmistrza Miasta i Gminy Karlino z dnia 19 marca 
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2007 roku w sprawie przedstawienia Radzie Miejskiej w Karlinie sprawozdania 

rocznego  z  wykonania  planu  finansowego  za  2006  rok  Instytucji  Kultury  – 

Karliński Ośrodek Kultury w Karlinie.

Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury podziękowała 

Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy Karlino  Panu Waldemarowi  Miśko za  remont 

Karlińskiego Ośrodka Kultury,  podziękowała  również wszystkim tym, którzy 

czuwali  nad  jego  przeprowadzeniem.  Poinformował  zebranych,  że  grupa 

taneczna dzieci z KOK pojechała na konkurs tańca do Bytowa i już wiadomo, że 

zajęły pierwsze miejsce.

Ad. 10

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  radni 

otrzymali  w materiałach  na  sesję  sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Planu 

Gospodarki Odpadami w Gminie Karlino i zapytał, czy są do tych materiałów 

jakieś pytania.

 Pan  Władysław  Łobaczewski  Prezes  Zakładu  Składowania 

i  Unieszkodliwiania  Odpadów w Krzywopłotach  powiedział,  że  jest  pełen 

uznania jeśli chodzi o sprawozdanie, ale według jego rozeznania nie wystarczy 

2.500.000  zł  na  rekultywację  wysypiska.  Podkreślił,  że  Zakład  otrzymał 

Pozwolenie Zintegrowane na dalszą działalność. Do Zarządu Spółki nie zgłosił 

się żaden oferent, który byłby zainteresowany kupnem udziałów Gminy Karlino. 

Zakwestionowana została uchwała Gminy Karlino przyjmująca Plan Gospodarki 

Odpadami,  zgłoszona została  apelacja  do werdyktu i  oczekujemy na kolejny 

werdykt w tej sprawie. Dodał, że gdyby ktoś chciał zapoznać się z dokumentacją 

w tej sprawie, jest ona do wglądu w Zakładzie.

Pan Waldemar Miśko Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  powiedział,  że 

koszty rekultywacji zostały przyjęte na podstawie danych, które otrzymano od 
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Spółki,  bez dokładnych badań nie można ustalić  kosztów. Spółka chce nadal 

rozbudowy,  nie  przyjmując tego  co  chce  Gmina Karlino  –  właściciel  gruntu 

i podkreślił, że nie chodzi o opinię w tej sprawie Burmistrza. Termin zamknięcie 

wysypiska jaki został ujęty w planie to 31 grudnia 2007 roku i w sprawozdaniu 

nie może być innego terminu, a co do wydanego pozwolenia, to termin w nim 

określony  jest  również  na  dzień  31  grudnia  br.  Rzeczywiście  Gmina  się 

odwołała i należy się wstrzymać do momentu nowego rozstrzygnięcia Sądu. Na 

najbliższej sesji zostanie radnym zaproponowane stanowisko i wystąpienie do 

Rady Powiatu dotyczące zamknięcia wysypiska i o ile można być otwartym na 

zmianę terminu jego zamknięcia, to nie co do zamknięcia. Wystąpienie będzie 

dotyczyło wycofania skargi przez  Powiat, nie powinno być tak, aby jeden organ 

narzucał drugiemu co powinno znajdować się na jego terenie. Powiedział, że na 

najbliższą sesję zostanie przygotowany apel do rady Powiatu Białogardzkiego 

wnoszący o cofnięcie skargi wniesionej przez Powiat.

Ad. 11a

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  omówiła projekt 

uchwały w sprawie  zmian budżetu Miasta i  Gminy Karlino na 2007 rok.  Po 

dokonanych  zmianach  budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości 

31.817.367zł,  wydatkami  w  wysokości  33.425.092zł  oraz  deficytem 

w wysokości  1.607.725zł.

Pani Bogumiła Hałasa  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. 

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  12  radnych,  1  radny  był  przeciwny, 

nie  było  wstrzymujących  się  od  głosu.   W wyniku  jawnego  głosowania 

uchwała   Nr IX/64/07 została podjęta większością głosów.
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Ad. 11b

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  omówiła projekt 

uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  ,,Programu  pomocy 

horyzontalnej  na rozwój  małych i  średnich przedsiębiorstw na terenie  gminy 

Karlino”.

Radna Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały.

Uchwała Nr IX/65/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania.

Ad. 11c

Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały w sprawie zmian Gminnego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007 Po dokonaniu 

zmian  plan  Gminnego Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej 

przedstawia  się  następująco:  przychody  –  164.256,87zł  oraz  wydatkami  - 

164.256,87zł.

Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym treść projektu uchwały.

 W wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  Uchwała  Nr  IX/66/07 

została podjęta. 

Ad. 11d

Pani  Eliza  Węgłowska  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie  omówiła projekt 

uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino 

–  obr.  004  w  prawie  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  gruntowej 
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oznaczonej  w  ewidencji  gruntów  jako  działka  numer  131/2  o  pow.  446m², 

będącej własnością Gminy Karlino.

Pani Bogumiła Hałasa Radna Rady Miejskiej  przedstawiła zebranym treść 

projektu uchwały.

Radni  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  podjęli  Uchwałę 

Nr IX/67/07. 

Ad. 11e

Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie 

Miasta  i  Gminy  w  Karlinie   omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zbycia 

nieruchomości niezabudowanych położonych na terenie gminy Karlino – obręb 

Daszewo.

Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym projekt uchwały.

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  Uchwała  Nr  IX/68/07 

została podjęta. 

Ad. 11f

Pani  Eliza  Węgłowska  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie  omówiła projekt 

uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  targowisk.  Dodała,  że  regulamin 

ustalany  jest  dla  targowisk  miejskich  położonych  w  Karlinie  przy  ulicy 

Traugutta na działkach nr 177/1, 179/7, 163/2 obręb 004, przy ulicy Traugutta 2 

na  placu  Szkoły  Podstawowej  oraz  dla  targowiska  okresowego  przy  ulicy 

Parkowej (przed cmentarzem komunalnym) w Karlinie.

Radna Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym projekt uchwały.
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Uchwała Nr IX/69/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 11g

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  liczby  punktów  sprzedaży  napojów 

alkoholowych  oraz  zasad  usytuowania  na  terenie  Gminy  Karlino  miejsc 

sprzedaży  i  podawania  napojów alkoholowych  również  omówiła  Pani  Eliza 

Węgłowska.  Dodała,  że  liczbę  punktów  sprzedaży  napojów  alkoholowych 

zawierających  powyżej  4,5%  alkoholu  (z  wyjątkiem  piwa)  ustala  się  poza 

miejscem sprzedaży 50, a w miejscu sprzedaży 15. 

Pani Bogumiła Hałasa Radna Rady Miejskiej  przedstawiła zebranym treść 

projektu uchwały.

Uchwała Nr IX/70/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania radnych. 

Ad. 11h

Pani  Danuta  Piwowarczyk  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Karlino  omówiła 

projekt  uchwały  w  sprawie  wygaśnięcia  mandatu  radnego  Rady  Miejskiej 

w  Karlinie Pani Grażyny Kogut wybranej w okręgu wyborczym Nr 2 z listy 

Nr  19  Komitetu  Wyborczego  Wyborców  Karlińskie  Forum  Samorządowe 

z  powodu  nawiązania  z  nią  stosunku  pracy   w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy 

w Karlinie na stanowisku inspektora ds. ogólnoorganizacyjnych i osobowych.

Radna Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym projekt uchwały.

Uchwała Nr IX/71/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 
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Pani  Grażyna  Kogut  podziękowała  wszystkim  osobom  z  którymi 

współpracowała podczas pracy w Radzie Miejskiej,  zarówno radnym, jak też 

wszystkim  pracownikom  Urzędu,  kierownikom  jednostek  organizacyjnych 

i przewodniczącym jednostek pomocniczych. 

Ad. 11i

Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino wyjaśniła, że 

uwagi  na  wygaśnięcie  mandatu  Pani  Grażyny  Kogut  przestała  być  ona 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. Zgodnie ze Statutem Komisja Rewizyjna 

posiada  pięciu  członków,  dlatego  w  porządku  obrad  znajduje  się  projekt 

uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, ale aby 

móc go uzupełnić, należy odwołać jednego z radnych z innego składu Komisji, 

ponieważ inny zapis w Statucie Gminy mówi o tym, że radny może być tylko 

członkiem dwóch Komisji. Gdyby nie została zachowana kolejność mogłoby się 

okazać, że radny byłby przez jakiś czas w trzech komisjach

Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że 

na  posiedzeniach  Komisji  szczegółowo  omawiany  był  ten  temat  i  Komisje 

wypracowały  wspólny  wniosek,  aby  Pan  Albin  Kryger  został  odwołany  ze 

składu osobowego Komisji  Gospodarki Komunalnej i  Mieszkaniowej i  został 

powołany  do  składu  Komisji  Rewizyjnej.  Stąd  projekt  uchwały  w  sprawie 

zmiany  w  składzie  osobowym  Komisji  Gospodarki  Komunalnej 

i Mieszkaniowej.

Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła  zebranym  projekt  uchwały  w  sprawie 

odwołania  Pana  Albina  Kryger  ze  składu  osobowego  Komisji  Gospodarki 

Komunalnej i odwołania z jej składu Pana Albina Kryger.
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Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

1 radny wstrzymał się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała 

Nr IX/72/07 została podjęta większością głosów.

Ad. 11j

Radna  Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła  zebranym  projekt  uchwały 

w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji rewizyjnej i powołania Pana 

Albina Kryger.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

1 radny wstrzymał się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała 

Nr IX/73/07 została podjęta większością głosów.

Ad. 11k

Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino wyjaśniła, że 

przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  wybiera  Rada  Miejska  spośród 

członków Komisji.

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  zaproponował,  krótką 

przerwę,  aby  członkowie  Komisji  Rewizyjnej  sami  wypracowali  swoją 

kandydaturę i po przerwie przedstawili ją do akceptacji Radzie.

Pan Albin  Kryger  zgłosił  w imieniu  Komisji  Rewizyjnej  kandydaturę  Pana 

Stanisława Spaleniak.

Pani Bogumiła Hałasa Radna Rady Miejskiej przedstawiła zebranym projekt 

uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
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Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

2 radnych wstrzymało się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała 

Nr IX/74/07 została podjęta większością głosów.

Ad. 11l

Radna Rady Miejskiej  Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła  obecnym projekt 

uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 

zagospodarowania  przestrzennego  terenu  położonego  w  obr.  Daszewo  i  003 

Karlino.

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  Uchwała  Nr  IX/75/07 

została podjęta.

Ad. 11ł

Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła  zebranym  projekt  uchwały  zmieniającej 

uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino.

Uchwała Nr IX/76/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 11m

Również treść projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy 

Karlino przedstawiła zebranym Radna Rady Miejskiej Pani Bogumiła Hałasa.
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Radni  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  podjęli  Uchwałę 

Nr IX/77/07. 

Ad. 11n

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  omówiła projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Karlino na 

rok 2007. Zmiana dotyczy upoważnienia dla Burmistrza do zaciągania kredytów 

i  pożyczek  oraz  emisji  papierów  wartościowych  na  pokrycie  występującego 

w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu do wysokości 2.000.000zł.  

Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Karlino na 2007 rok.

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  11  radnych,  1  radny  był  przeciwny, 

1 radny wstrzymał się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała 

Nr IX/78/07 została podjęta większością głosów.

Ad. 12

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  na  temat 

chemiczne nieczystości w rowach melioracyjny na łąkach za ulicami Bolesława 

Chrobrego  i  Moniuszki,  sprawa  została  już  przekazana  do  rozpoznania 

Komendantowi Straży Miejskiej Panu Orzechowskiemu.  

Ad. 13

Pani  Krystyna  Granat  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Karlino  zgodnie 

z  wnioskami  radnych  z  posiedzeń  komisji  przekazała  informację  na  temat 

wykonania zadań w 2006 roku dofinansowanych ze środków Unii Europejskiej.
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Radni otrzymali również plan imprez kulturalno – sportowych na 2007 rok.

Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie  Pan Kazimierz  Ryszewski  podziękował  za  przybycie  i  udział 

radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1500 dokonał zamknięcia 

IX sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	m)przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań                   i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino,
	n) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Karlino na 2007 rok.
	12.Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania i wnioski.
	13.Zakończenie IX sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
	Ad. 1c
	Przewodniczący Rady Pan Ryszewski stwierdził, że protokół z VIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do wniesienia? Ponieważ nie zostały zgłoszone Przewodniczący zaproponował przyjęcie go           w drodze jawnego głosowania.
	Protokół Nr VIII/07 z VIII sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 30 marca 2007 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 2
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino powiedziała, że Złota Odznaka Honorowa - Gryfa Zachodniopomorskiego osobom fizycznym, jednostkom samorządu terytorialnego, organizacjom pozarządowym oraz jednostkom organizacyjnym nie mającym osobowości prawnej, które całokształtem działalności zawodowej, społecznej i publicznej przyczyniły się do gospodarczego, kulturowego i społecznego rozwoju Pomorza Zachodniego. Na wnioski Burmistrza Miasta i Gminy Karlino oraz Przewodniczącego rady Miejskiej w Karlinie Złote Odznaki Honorowe Gryfa Zachodniopomorskiego zostały nadane 12 osobom z Gminy Karlino i są to: 
	Stanisław Matysek
	Urszula Kamińska – Chmielecka
	Ryszard Wapniarski
	Józef Krzaczek
	Tadeusz Biernacki
	Kazimierz Wójcik
	Stanisław Deryło
	Stefan Perkowski
	Bogdan Perkowski
	Jan Machnicki
	Eryka Kamińska
	Waldemar Miśko
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść pisma informującego, że Pan Waldemar Miśko w Konkursie ,,Europejczyk Roku 2006” otrzymał dyplom honorowy w kategorii ,,Gospodarz Gminy, Miasta, Regionu”.
	Pan Marek Hok członek Zarządu Województwa Zachodniopomorskiego powiedział, że wysłuchał wizytówek na temat każdego z wyróżnionych                    i podkreślił, że gwarancją sukcesu Gminy i jej społeczności są ludzie i to oni przyczyniają się do jej rozwoju. Pogratulował Panu Miśko wyróżnienia                    w Konkursie ,,Europejczyk Roku 2006” i życzył dalszych sukcesów.
	Następnie Pan Marek Hok wraz z Przewodniczącym Rady Panem Ryszewskim wręczyli Złote Odznaki Honorowe - Gryfa Zachodniopomorskiego.       
	Ad. 3
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino przedstawił sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 30 marca do dnia 26 kwietnia 2007 roku  (informacja załączona do protokołu). Dodał, że odbyło się spotkanie z przedstawicielami niemieckiej Gminy Wolgast na temat wspólnego pozyskiwania środków unijnych. Zachęcał mieszkańców do zapoznawania się i wnoszenia uwag do planowanej rewitalizacji i obwodnicy miasta. Z uwagi na wiele pytań dotyczących terenu po dawnym tartaku                w Karlinie przy ulicy Koszalińskiej poinformował zebranych, że właściciel tego terenu ogłosił licytację na zbycie tego gruntu i za kwotę 750.000zł nabywcą stał się przedsiębiorca z Kołobrzegu. Ma tam powstać market, ale nie na całym terenie. Gmina byłaby zainteresowana nabyciem tego terenu pod wysoką zabudowę w ramach Karlińskiego TBS. Otrzymaliśmy ofertę 300.000zł, jednak jest ona zbyt wysoka. Nasza propozycja to 150.000zł i czekamy na decyzje właściciela. Drużyna samorządowców z Karlina po raz pierwszy zajęła I miejsce w Powiatowym Turnieju Piłki Siatkowej. Rozpoczęła się już inwestycja               w Pobłociu Wielkim – budowa turbin wiatrowych, już przewieziona została część elementów, należy spodziewać się, że prace montażowe już niedługo się rozpoczną. Kolejny temat, to zadanie do wykonania, a dokładniej problem            z lokalami dla mieszkańców budynku przy ulicy Kołobrzeskiej 13, jest to budynek należący do kompleksu nieruchomości po dawnym ,,Bacutilu”,                 a obecnym właścicielem jest Spółka ,,Struga” S.A. Po przeprowadzonych rozmowach właściciele Spółki zadeklarowali chęć przekazania środków na remont budynków komunalnych, aby to tych lokali zostali przeniesieni właśnie mieszkańcy tej nieruchomości.      
	Ad. 4
	Pan Albin Kryger Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Karlinie poinformował obecnych, że wraz z Komendantem Straży Miejskiej Panem Jerzym Orzechowskim w trakcie objazdu po terenie gminy odwiedził między innymi miejscowość Karścino i podkreślił, że widać ogromną różnicę w porządku na tej wsi, co z pewnością jest zasługą nowego Sołtysa – Przewodniczącego Rady Sołeckiej Pana Mirosława Łuciw. Następnie stwierdził, że obecnie jest to najbardziej uporządkowana wieś w Gminie Karlino i dodał, że należałoby życzyć sobie, aby jak największa ilość miejscowości wyglądała podobnie.  
	Ad. 5
	Pan Władysław Łobaczewski Prezes Zakładu Składowania                              i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach pogratulował wyróżnionym i powiedział, że w odpowiednim punkcie porządku obrad, czyli przy sprawozdaniu z realizacji gminnego planu gospodarki odpadami w Gminie Karlino chciałby zabrać głos.
	Pani Eliza Węgłowska Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie powiedziała, że      
	w najbliższy poniedziałek kończy pracę w Urzędzie i w związku z tym chciałaby podziękować radnym Rady Miejskiej w Karlinie, sołtysom                      i przewodniczącym Zarządów Osiedli oraz wszystkimi osobami z którymi współpracowała za wspólne działania i na ręce Przewodniczącego Rady wręczyła wiązankę kwiatów.
	Pan Stefan Czarnecki mieszkaniec Karlina zwrócił się do Burmistrza dziękując za uporządkowanie instalacji melioracyjnej na łąkach za ulicami Bolesława Chrobrego i Moniuszki, ale należałoby się  zainteresować, co w tych rowach płynie, są tam jakieś chemiczne nieczystości. 
	Pan Robert Madejski Radny Rady Powiatu Białogardzkiego poinformował obecnych, że planowane są raz w miesiącu spotkania z mieszkańcami radnych Rady Powiatu Białogardzkiego, spotkania będą się odbywały w Karlinie,              a o dokładnym terminie tych spotkań informacja zostanie przekazana na następnej sesji.
	Ad. 6
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino poinformował obecnych, że dobiegły końca zebrania wyborcze w jednostkach pomocniczych      i w dniu dzisiejszym należy powitać nowo wybranych oraz ustępujących przewodniczących tych jednostek (imienne wykazy załączono do protokołu). 
	Następnie wraz z Przewodniczącym Rady wręczył teczki na dokumenty nowo wybranym przewodniczącym jednostek pomocniczych oraz kwiaty                        i podziękowania ustępującym.          
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino powiedział, że        w dniu dzisiejszym należy pożegnać Panią Beatę Pawlik Zastępcę Burmistrza Miasta i Gminy Karlino oraz Elizę Węgłowską Kierownika Referatu Rolnictwa  i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie i obu paniom bardzo serdecznie nie tylko w swoim imieniu podziękował za współpracę.. Podkreślił, że była współpraca bliska, układała się bardzo dobrze. Obie Panie znalazły sobie nowe miejsca pracy, ale z Gminy Karlino się nie wyprowadzają. Współpraca układała się pomyślnie zwłaszcza z Panią Pawlik, która wspierała go w realizacji wielu działań na rzecz tej Gminy. Przypomniał, że za jego namową Pani Beata Pawlik zgodziła się przyjąć stanowisko, które proponowane jej zostało, ponieważ pełniąc obowiązki Dyrektora Szkoły Podstawowej w Karlinie dała się poznać jako świetny organizator, przygotowała wiele wniosków i pozyskała wiele środków unijnych. Dziękując za dotychczasową współpracę dodał, że nadal zamierza korzystać z jej wiedzy                    i umiejętności szczególnie w działaniach na rzecz dzieci. Obu Paniom życzył sukcesów w dalszej pracy zawodowej oraz życiu osobistym.
	Następnie wraz z Przewodniczącym Rady wręczył kwiaty i podziękowania. 
	Pani Beata Pawlik Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Karlino podziękowała za współpracę zwłaszcza Burmistrzowi, ale również radnym, pracownikom Urzędu i wielu innym osobom z którymi zdarzyło się jej współpracować w okresie jej pracy na stanowisku Zastępcy Burmistrza. Podkreśliła, że chciała się podjąć tego zadania, widziała się w tej roli,                    a zatrudnienie w Urzędzie dało jej wiele satysfakcji, wiele się nauczyła, co na pewno przyda jej się w dalszym życiu nie tylko zawodowym, ale i prywatnym. Bardzo serdecznie podziękowała radnym obecnej kadencji oraz poprzedniej za współpracę i życzyła im, aby wybór do Rady, to była służba na rzecz mieszkańców tego miasta i gminy.  Podziękowała kierownikom jednostek organizacyjnych i stwierdziła, że na pewno odetchną dyrektorzy szkół, ponieważ rzeczywiście oświata jest jej ,,konikiem”, sołtysom i pracownikom Urzędu, którzy przez pierwsze tygodnie kierowali nią jak dzieckiem w pracy.  Podkreśliła, że jeśli będzie mogła się przydać, służy radą i pomocą. Dodała, że jednak nie wszystko było tak jak sobie zaplanowała, współpraca z Burmistrzem nie układała się tak jak by sobie tego życzyła. Zdarzały się konflikty, samodzielnie ni mogła podjąć żadnej istotnej decyzji, a według niej praca to jest współpraca, a rządzenie to jest zarządzanie. I parafrazując słowa Ojca Świętego stwierdziła ,,żal odchodzić”.     
	Ad. 7
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Karlino i z wykonania planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej zleconych gminie oraz innych zadań zleconych gminie ustawami za 2006 rok. Dodała, że Regionalna Izba Obrachunkowa Uchwałą Nr LXIII/167/Z/2007 wydała opinię pozytywną do sprawozdania oraz Uchwałą Nr LXIII/168/Z/2007 opinię pozytywną do wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Karlinie                 o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z wykonania budżetu za 2006 rok.
	Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu za 2006 rok                i udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Karlino.
	Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 1 radny był przeciwny,              2 wstrzymało się od głosu. Uchwała Nr IX/62/07 została podjęta większością głosów.
	Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski wraz z Przewodniczącą Komisji Budżetu, Zdrowia, Kultury i Oświaty Panią Bogumiłą Hałasa na ręce Pana Waldemara Miśko oraz Pani Krystyny Granat Skarbnika Miasta             i Gminy wręczyli wiązanki kwiatów z życzeniami dalszych sukcesów                    i powodzenia  w pracy i życiu osobistym. 
	Burmistrz Miasta i Gminy Karlino Pan Waldemar Miśko podziękował za udzielone absolutorium, powiedział, że do momentu do kiedy jest możliwość spłaty zobowiązań nie należy obawiać się podejmowania decyzji o kolejnych inwestycjach, aby Gmina nadal się rozwijała. Podziękował radnym za dotychczasową współpracę, podkreślił, że tylko w sytuacji kiedy będzie ona dobra można osiągnąć coś dobrego dla Gminy. Podkreślił, że ważne są również działania organów pomocniczych. Podkreślił, że to, iż w Gminie wszystko przebiega prawidłowo, podejmowane są decyzje i realizowane różne zadania  również dzięki pracownikom Urzędu, prezesom spółek komunalnych, kierownikom zakładów budżetowych, dyrektorom szkół, sołtysom                        i przewodniczącym Zarządów Osiedli. 
	Ad. 8
	Uchwała IX/63/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 9
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino powiedziała, że radni otrzymali w materiałach, gdyż jest taki obowiązek zarządzenie wraz            z załącznikami Nr 13/07 Burmistrza Miasta i Gminy Karlino z dnia 19 marca 2007 roku w sprawie przedstawienia Radzie Miejskiej w Karlinie sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za 2006 rok Instytucji Kultury – Karliński Ośrodek Kultury w Karlinie.
	Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury podziękowała Burmistrzowi Miasta i Gminy Karlino Panu Waldemarowi Miśko za remont Karlińskiego Ośrodka Kultury, podziękowała również wszystkim tym, którzy czuwali nad jego przeprowadzeniem. Poinformował zebranych, że grupa taneczna dzieci z KOK pojechała na konkurs tańca do Bytowa i już wiadomo, że zajęły pierwsze miejsce.
	Ad. 10
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady stwierdził, że radni otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z realizacji Gminnego Planu Gospodarki Odpadami w Gminie Karlino i zapytał, czy są do tych materiałów jakieś pytania.
	 Pan Władysław Łobaczewski Prezes Zakładu Składowania                              i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach powiedział, że jest pełen uznania jeśli chodzi o sprawozdanie, ale według jego rozeznania nie wystarczy 2.500.000 zł na rekultywację wysypiska. Podkreślił, że Zakład otrzymał Pozwolenie Zintegrowane na dalszą działalność. Do Zarządu Spółki nie zgłosił się żaden oferent, który byłby zainteresowany kupnem udziałów Gminy Karlino. Zakwestionowana została uchwała Gminy Karlino przyjmująca Plan Gospodarki Odpadami, zgłoszona została apelacja do werdyktu i oczekujemy na kolejny werdykt w tej sprawie. Dodał, że gdyby ktoś chciał zapoznać się z dokumentacją w tej sprawie, jest ona do wglądu w Zakładzie.
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino powiedział, że koszty rekultywacji zostały przyjęte na podstawie danych, które otrzymano od Spółki, bez dokładnych badań nie można ustalić kosztów. Spółka chce nadal rozbudowy, nie przyjmując tego co chce Gmina Karlino – właściciel gruntu                         i podkreślił, że nie chodzi o opinię w tej sprawie Burmistrza. Termin zamknięcie wysypiska jaki został ujęty w planie to 31 grudnia 2007 roku i w sprawozdaniu nie może być innego terminu, a co do wydanego pozwolenia, to termin w nim określony jest również na dzień 31 grudnia br. Rzeczywiście Gmina się odwołała i należy się wstrzymać do momentu nowego rozstrzygnięcia Sądu. Na najbliższej sesji zostanie radnym zaproponowane stanowisko i wystąpienie do Rady Powiatu dotyczące zamknięcia wysypiska i o ile można być otwartym na zmianę terminu jego zamknięcia, to nie co do zamknięcia. Wystąpienie będzie dotyczyło wycofania skargi przez  Powiat, nie powinno być tak, aby jeden organ narzucał drugiemu co powinno znajdować się na jego terenie. Powiedział, że na najbliższą sesję zostanie przygotowany apel do rady Powiatu Białogardzkiego wnoszący o cofnięcie skargi wniesionej przez Powiat.
	Ad. 11a
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 31.817.367zł, wydatkami w wysokości 33.425.092zł oraz deficytem                   w wysokości  1.607.725zł.
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny był przeciwny,                 nie było wstrzymujących się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała   Nr IX/64/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 11b
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia ,,Programu pomocy horyzontalnej na rozwój małych i średnich przedsiębiorstw na terenie gminy Karlino”.
	Radna Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały.
	Uchwała Nr IX/65/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 11c
	Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały w sprawie zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007 Po dokonaniu zmian plan Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej przedstawia się następująco: przychody – 164.256,87zł oraz wydatkami - 164.256,87zł.
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym treść projektu uchwały.
	 W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr IX/66/07 została podjęta. 
	Ad. 11d
	Pani Eliza Węgłowska Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie  omówiła projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino – obr. 004 w prawie użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka numer 131/2 o pow. 446m², będącej własnością Gminy Karlino.
	Pani Bogumiła Hałasa Radna Rady Miejskiej przedstawiła zebranym treść projektu uchwały.
	Radni w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania podjęli Uchwałę      Nr IX/67/07. 
	Ad. 11e
	Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie  omówiła projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanych położonych na terenie gminy Karlino – obręb Daszewo.
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym projekt uchwały.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr IX/68/07 została podjęta. 
	Ad. 11f
	Pani Eliza Węgłowska Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie  omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu targowisk. Dodała, że regulamin ustalany jest dla targowisk miejskich położonych w Karlinie przy ulicy Traugutta na działkach nr 177/1, 179/7, 163/2 obręb 004, przy ulicy Traugutta 2 na placu Szkoły Podstawowej oraz dla targowiska okresowego przy ulicy Parkowej (przed cmentarzem komunalnym) w Karlinie.
	Radna Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym projekt uchwały.
	Uchwała Nr IX/69/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 11g
	Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie Gminy Karlino miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych również omówiła Pani Eliza Węgłowska. Dodała, że liczbę punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) ustala się poza miejscem sprzedaży 50, a w miejscu sprzedaży 15. 
	Pani Bogumiła Hałasa Radna Rady Miejskiej przedstawiła zebranym treść projektu uchwały.
	Uchwała Nr IX/70/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych. 
	Ad. 11h
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej            w  Karlinie Pani Grażyny Kogut wybranej w okręgu wyborczym Nr 2 z listy      Nr 19 Komitetu Wyborczego Wyborców Karlińskie Forum Samorządowe             z powodu nawiązania z nią stosunku pracy  w Urzędzie Miasta i Gminy               w Karlinie na stanowisku inspektora ds. ogólnoorganizacyjnych i osobowych.
	Radna Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym projekt uchwały.
	Uchwała Nr IX/71/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Pani Grażyna Kogut podziękowała wszystkim osobom z którymi współpracowała podczas pracy w Radzie Miejskiej, zarówno radnym, jak też wszystkim pracownikom Urzędu, kierownikom jednostek organizacyjnych            i przewodniczącym jednostek pomocniczych. 
	Ad. 11i
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino wyjaśniła, że uwagi na wygaśnięcie mandatu Pani Grażyny Kogut przestała być ona Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. Zgodnie ze Statutem Komisja Rewizyjna posiada pięciu członków, dlatego w porządku obrad znajduje się projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, ale aby móc go uzupełnić, należy odwołać jednego z radnych z innego składu Komisji, ponieważ inny zapis w Statucie Gminy mówi o tym, że radny może być tylko członkiem dwóch Komisji. Gdyby nie została zachowana kolejność mogłoby się okazać, że radny byłby przez jakiś czas w trzech komisjach
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że na posiedzeniach Komisji szczegółowo omawiany był ten temat i Komisje wypracowały wspólny wniosek, aby Pan Albin Kryger został odwołany ze składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej i został powołany do składu Komisji Rewizyjnej. Stąd projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Gospodarki Komunalnej                            i Mieszkaniowej.
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym projekt uchwały w sprawie odwołania Pana Albina Kryger ze składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej i odwołania z jej składu Pana Albina Kryger.
	Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nie było głosów przeciwnych,                 1 radny wstrzymał się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała   Nr IX/72/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 11j
	Radna Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym projekt uchwały                w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji rewizyjnej i powołania Pana Albina Kryger.
	Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nie było głosów przeciwnych,                 1 radny wstrzymał się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała   Nr IX/73/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 11k
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino wyjaśniła, że przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera Rada Miejska spośród członków Komisji.
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady zaproponował, krótką przerwę, aby członkowie Komisji Rewizyjnej sami wypracowali swoją kandydaturę i po przerwie przedstawili ją do akceptacji Radzie.
	Pan Albin Kryger zgłosił w imieniu Komisji Rewizyjnej kandydaturę Pana Stanisława Spaleniak.
	Pani Bogumiła Hałasa Radna Rady Miejskiej przedstawiła zebranym projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
	Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nie było głosów przeciwnych,                 2 radnych wstrzymało się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała   Nr IX/74/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 11l
	Radna Rady Miejskiej Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła obecnym projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obr. Daszewo i 003 Karlino.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr IX/75/07 została podjęta.
	Ad. 11ł
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań       i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino.
	Uchwała Nr IX/76/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 11m
	Również treść projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino przedstawiła zebranym Radna Rady Miejskiej Pani Bogumiła Hałasa.
	Radni w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania podjęli Uchwałę        Nr IX/77/07. 
	Ad. 11n
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Karlino na rok 2007. Zmiana dotyczy upoważnienia dla Burmistrza do zaciągania kredytów i pożyczek oraz emisji papierów wartościowych na pokrycie występującego         w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu do wysokości 2.000.000zł.  
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Karlino na 2007 rok.
	Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny był przeciwny,                 1 radny wstrzymał się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała   Nr IX/78/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 12
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino na temat chemiczne nieczystości w rowach melioracyjny na łąkach za ulicami Bolesława Chrobrego i Moniuszki, sprawa została już przekazana do rozpoznania Komendantowi Straży Miejskiej Panu Orzechowskiemu.  
	Ad. 13
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino zgodnie                   z wnioskami radnych z posiedzeń komisji przekazała informację na temat wykonania zadań w 2006 roku dofinansowanych ze środków Unii Europejskiej.
	Radni otrzymali również plan imprez kulturalno – sportowych na 2007 rok.
	Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Kazimierz Ryszewski podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1500 dokonał zamknięcia        IX sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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